
 
 

Strona 1 z 3 
 

Tarnowska Organizacja Turystyczna 

Co to jest Tarnowska Organizacja Turystyczna? 

 

Tarnowska Organizacja Turystyczna jest 

organizacją pozarządową.  

Organizacja używa skrótu TOT. 

TOT chce żeby jak najwięcej ludzi  

odwiedziło region tarnowski. 

TOT zachęca turystów żeby odwiedzili region tarnowski. 

 

Region tarnowski to okolice miasta Tarnowa  

w województwie małopolskim. 

Województwo małopolskie jest na południu 

Polski. 

 

 

 

Co robi Tarnowska Organizacja Turystyczna? 

TOT dostała pieniądze z Ministerstwa Sportu i Turystyki. 

TOT za te pieniądze zachęca turystów żeby odwiedzili region tarnowski.  
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• promuje lokalne jedzenie z regionu 

tarnowskiego. 

Lokalne jedzenie jest z niedalekiej okolicy.  

Są to na przykład miody, wędliny, wino. 

 

• promuje winnice z regionu tarnowskiego. 

Winnice to miejsca, gdzie rośnie dużo winogron  

i gdzie produkuje się wino. 

 

 

 

 

• prowadzi punkt informacji turystycznej.  

Punkt jest w Łowczówku. 

W punkcie dowiesz się jak zaplanować zwiedzanie 

regionu tarnowskiego. 

Dostaniesz ulotki co zwiedzić w regionie 

tarnowskim. 

 

• organizuje wycieczki enomeleksem  

po Tarnowie i po regionie tarnowskim. 

Enomeleks to nazwa pojazdu.  

Meleks to rodzaj pojazdu. 
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ENO to skrót od słowa enologia.  

Jest to nauka o wszystkim, co dotyczy wina 

i uprawy winorośli.  

Winorośl to krzew, na którym rosną winogrona. 

 

 

 

• organizuje wycieczki w nocy po Tarnowie 

 i po regionie tarnowskim. 

Na wycieczkach jest ciemno.  

Dostaniesz lampion żeby lepiej widzieć. 

 

Więcej informacji o TOT znajdziesz na  

stronie internetowej 

https://www.lot.tarnow.pl/.  

Na stronie internetowej są na przykład 

ogłoszenia o wycieczkach. 
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